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وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات معتقد است اگر 
برای مخابرات منابع تامین نشود، عملا ورشکست 
می شــود و از آنجاکه اپراتورهــای دیگر نیز از 
مخابرات سرویس دریافت می کنند با مشکل روبه 
رو می شوند؛ این موضوع مربوط به امروز نیست و 

در شهریور ماه ابلاغ شده بود. 
عیسی زارع پور -وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات اظهار کرد: 
طی ۱۱ و ۱۲ سال گذشته تعرفه مخابرات افزایش پیدا نکرده 
بنابراین امکان توسعه وجود ندارد؛ بارها نیز در کمیسیون های 
مجلس حاضر شدیم تا پاسخگوی این باشیم که چرا مخابرات 
حقوق پرســنل را پرداخت نمی کند، چــرا ایثارگران را تبدیل 
وضعیت نمی کند،و... هزینه های مخابرات افزایش پیدا کرده اما 

درآمدها و تعرفه های آن طی ۱۰ سال ثابت مانده است.
وی که در گفت وگو با خانه ملت صحبت می کرد، ادامه داد: 
۱۰ هزار تومان شهرستان، ۱۵ هزار تومان مرکز استان و ۲۰ هزار 
تومان نیز برای تهران آبونمان در نظر گرفته شده البته این رقم 

حداقل کارکرد اســت به این معنا که فردی که پیش از این در 
تهران ۳۰ هــزار تومان پول تلفن پرداخت می کرده، هنوز نیز 
۳۰ هزار تومان می پردازد و مبلغ اضافه ای نمی دهد و فردی که 
در شهرستان تاکنون ۱۰ هزار تومان پول تلفن می داده هنوز نیز 
۱۰ هزار تومان می دهد اما فردی که کمتر از این اعداد استفاده 
کند، حداقل مبلغ از وی گرفته می شود زیرا هزینه نگه داری هر 
خط تلفن برای مخابرات بیش از ۲۵ تا ۳۰ هزار تومان است و 
از آنجاکه مخابرات اکنون نمی تواند این رقم را تامین کند، امکان 
توسعه وجود ندارد و در تهران نمی تواند خط تلفن واگذار کند و 
با وجوداینکه گذشت چندماه اما مخابرات هنوز نتوانسته حقوق 

پرسنل را پرداخت کند.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در پاسخ به این پرسش که 
آیا افزایش آبونمان تلفن ثابت نباید در بودجه دیده می شد، توضیح 
داد: این موضوع به بودجه ارتباطی ندارد و وزارت ارتباطات متولی 
تعرفه گذاری است حتی این موضوع در ستاد تنظیم بازار نیز تایید 

شده است.

وی درباره اظهارنظر شورای رقابت درباره افزایش تعرفه تلفن 
ثابت، گفت: شورای رقابت با مخابرات اختلاف حقوقی دارد و 
موضوعات پیش آمده ارتباطی با این مباحث ندارد؛ ما براساس 
مصوبه شورای رقابت این تصمیم را گرفتیم زیرا تلفن انحصاری 
است و شــورای رقابت باید درباره آن اظهار نظر کند، شورای 
رقابت در خرداد ماه ســال گذشته دستورالعملی را تصویب و 
چارچوبی را برای نرخ گذاری مخابرات تعیین کرد ما نیز براساس 
این چارچوب قیمت گذاری کردیم البته شــورای رقابت معتقد 
است این مصوبه مربوط به سال ۱۴۰۰ بوده و این موضوع برای 
امسال باید در شورای رقابت بررسی می شد که این موضوع نیز 

قابل حل است.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعــات تصریح کرد: مخابرات 
برای توسعه و ارائه سرویس بهتر به مردم نیازمند منابع است 
که یا دولت باید این منابع را تامین کند یا درآمدهای آن افزایش 
یابد؛ مخابرات شرکتی خصوصی بوده و واگذار شده و باید بتواند 

هزینه های خود را تامین کند.

وزیر ارتباطات اعلام کرد:

 رشد ۶۰ درصدی اشتغال ورشکستگی مخابرات درصورت عدم تأمین منابع لازم
با کمک شرکت های دانش بنیان 

معاون فنــاوری و نــوآوری وزارت علوم، 
تحقیقات و فناوری از ایجاد ۴۱ هزار شغل در 
پارک های علم و فناوری کشور در سال گذشته 

خبر داد.
آقای خیرالدین با اعلام این خبر گفت: ایجاد این میزان 
شغل در سال گذشته در پارک های علم و فناوری کشور 

در مقایسه با سال گذشته ۶۰ درصد رشد داشته است.
وی با اشاره به فعالیت ۵۱ پارک علم و فناوری در سطح 

کشور گفت: از این تعداد ۱۲ پارک دانشگاهی هستند که خوشبختانه در پارک علم و فناوری 
دانشگاه سمنان نیز ۱۶۵ واحد فناور و ۱۹ شرکت دانش بنیان ایجاد شده که نوید بخش ایجاد 
اشتغال برای فارغ التحصیلان دانشگاهی است. معاون فناوری و نوآوری وزارت علوم گفت: ایران 
در حوزه تولیدات علمی بسیار خوب عمل کرده است و از نظر تولید علم رتبه ۱۵ را در جهان و 

رتبه یک را در منطقه داریم.
خیرالدین افزود: از نظر نوآوری و فناوری در ســال ۲۰۱۴ رتبه ۱۲۰ را داشتیم که با توجه به 

شاخص جدید نوآوری به رتبه ۵۳ رسیدیم و نسبت به سال گذشته هفت رتبه صعود کردیم.
بنا بر اعلام مرکز ارتباطات و اطلاع رسانی معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست 
جمهوری، معاون فناوری و نوآوری وزارت علوم از حمایت های این وزارتخانه از شــرکت های 
دانش بنیان و واحد های فناور خبر داد و گفت: اجرای طرح گرنت فناوری، دستیار فناوری، طرح 

ترویج کار آفرینی و طرح تانا از جمله طرح ها برای حمایت از این شرکت هاست.

ربات ها ماهواره های فضایی را تعمیر می کنند 
طبق پژوهشی جدید در انگلیس می توان از 
ربات های همجوشی هسته ای در فضا برای از 
بین بردن و حذف زباله های فضایی و همچنین 

تعمیر ماهواره ها استفاده کرد.
هزاران ابزار فضایی از کار افتاده در مدار زمین وجود دارند 
و محققان هیچ راه مشخصی برای حذف یا تعمیر آن ها 
ندارند. در همین راستا گروهی از محققان حوزه همجوشی 
هسته ای در اداره انرژی اتمی انگلیس ربات هایی ابداع 

کرده اند و سعی دارند از این تخصص خود در حوزه فضایی استفاده کنند.محققان مذکور به طور 
معمول از ربات هایی با قابلیت کنترل از راه دور برای فعالیت داخل راکتور همجوشی هسته ای 
استفاده کنند. می توان از ربات های مذکور در اماکنی استفاده کرد که ورود به آن ها برای انسان ها 
خطرناک است.آن ها با استفاده از همین ماشین ها و تکنیک های دیجیتالی در آزمایشگاه ها نشان 
داده اند که می توان ماهواره ها را تعمیر کرد.مهندس ارشد اداره انرژی اتمی انگلیس گفت: اگر آمار 
را بررسی کنید، حدود ۶ هزار ماهواره از کار افتاده در اطراف زمین در حال حرکت هستند. دلیل 
این از کارافتادگی نبود سوخت، تجهیزات شکسته یا موارد دیگر است.بنا بر اعلام وبگاه تلگراف، 
مهندس کنترل سیستم ها گفت: آزمایش هایی که با کمک کارشناسان انجام شده، نشان داده 
یک ربات می تواند قطعات شکسته را حذف و جایگزین کند.ماشینی که در تحقیق آن ها به کار 
رفته، قطعه ای گیره مانند در انتهای بازوی رباتیک خود دارد. اما می توان ماشین را برای ابزار های 
مختلف از جمله یک دست شبیه انسان تنظیم کرد.هزینه ساخت ربات حدود ۳۰ هزار پوند است 
و می تواند ۱۲.۵ کیلوگرم را حمل کند. همچنین ارتفاع آن به ۱.۳ متر می رسد. وزن دستگاه نیز 
۳۳.۵ کیلوگرم است و یک مهندس از راه دور با کمک یک ربات دوقلو می تواند آن را کنترل 
کند.پتانسیل استفاده از این ربات ها در فضا بسیار وسیع است و به گفته محققان در ماموریت های 
آینده به تعمیر فضاپیما های چند میلیون پوندی کمک می کند. از سوی دیگر در حذف زباله های 

فضایی نیز کارآمد خواهد بود.

 نیوزلند گوگل و متا 
را وادار به پرداخت هزینه اخبار می کند

دولــت نیوزلند اعلام کرده بــا وضع قانون 
جدیدی شرکت های آنلاین بزرگ مانند گوگل 
و متا پلتفرمز را ملزم به پرداخت هزینه محتوا 

به رسانه های داخلی می کند.
ویلی جکســون وزیر پخش محتوا)برودکســت( در 
بیانیه ای اعلام کرد: این قانون براساس قوانین مشابه در 
استرالیا و کانادا مدلسازی می شود. او امیدوار است قانون 
مذکور به مشوقی برای پلتفرم های دیجیتال تبدیل شود 

تا بتوانند به توافقی با رسانه های خبری محلی دست یابند.جکسون در این باره گفت: رسانه های 
خبری نیوزلند، به خصوص روزنامه های منطقه ای و محلی در تقلا هستند تا از لحاظ مالی سرپا 
بمانند زیرا بیشتر تبلیغات در فضای آنلاین منتشر می شود. بنابراین این مهم است که افرادی که 
از محتوایی خبری استفاده می کنند، هزینه آن را بپردازند. قانون جدید نیوزلند در پارلمان این کشور 
 به رای گذاشته می شود.استرالیا در سال ۲۰۲۱ میلادی قانونی را تصویب کرد به دولت قدرت 

می داد شرکت های فناوری را وادار به مذاکره با رسانه های خبری درباره محتوا کند. 

 هدست واقعیت ترکیبی اپل
 احتمالاً سال آینده عرضه می شود 

برخی گزارشات حاکی از آن است که عرضه 
هدست واقعیت ترکیبی اپل به دلیل مشکلات 
نرم افزاری تا نیمه  دوم سال آینده  میلادی به 

تعویق می افتد. 
مینگ چــی کو اعلام کرده عرضه  هدســت واقعیت 
ترکیبی افزوده  اپل به دلیل مشکلات نرم افزاری احتمالاً تا 

نیمه  دوم سال آینده  میلادی به تعویق خواهد افتاد.
به گفته مینگ چی کو، ارسال انبوه قطعات موردنیاز برای 

هدست واقعیت ترکیبی اپل احتمالاً در نیمه  اول سال ۲۰۲۳ آغاز خواهد شد؛ اما او معتقد است 
عرضه  انبوه این محصول به بازار تا نیمه  دوم سال آینده رخ نخواهد داد. بدین ترتیب، حتی اگر 

اپل این دستگاه را اوایل سال بعد معرفی کند، تا نیمه  دوم سال آینده روانه ی بازار نخواهد شد.
کنفرانس WWDC ۲۰۲۳ که ماه ژوئن برگزار خواهد شد، فرصت بسیار مناسبی است تا 
اپل اولین هدست واقعیت ترکیبی خود را درکنار کیت توسعه  نرم افزاری )SDK( آن معرفی 
کند. توسعه دهندگان از این SDK برای ساخت برنامه های واقعیت مجازی یا واقعیت افزوده  

مخصوص هدست اپل استفاده خواهند کرد.
این در حالی است که مینگ چی کو قبلًا اعلام کرده بود اپل قصد دارد اولین در ماه ژانویه و با 
برگزاری رویدادی مطبوعاتی، هدست واقعیت مجازی/واقعیت افزوده ی خود را رونمایی کند و 

پس ازآن در سه ماهه  دوم سال ۲۰۲۳، این محصول را روانه  بازار خواهد کرد.
کــو نمی داند که آیا این تأخیر به عقب افتادن رویداد ماه ژانویه منجر خواهد شــد یا خیر؛ اما 
خاطرنشان می کند که طولانی شــدن فاصله  بین رویداد مطبوعاتی غول فناوری مستقر در 
کوپرتینو برای معرفی هدست واقعیت ترکیبی این شرکت و عرضه  آن، ممکن است به فروش 
دستگاه مذکور آسیب بزند. انتظار می رود هدست واقعیت ترکیبی افزوده  اپل محصولی گران قیمت 
و خاص باشد. مینگ چی کو پیش بینی می کند که این شرکت در سال ۲۰۲۳ کمتر از ۵۰۰ هزار 

واحد از این محصول روانه  بازار خواهد کرد.

 عرضه اولین قفل درب هوشمند سامسونگ 
 UWB با فناوری

شرکت کره ای سامسونگ اولین قفل درب 
هوشمند جهان را با فناوری )UWB( عرضه 

کرد. 
سامسونگ با اعلام عرضه اولین قفل درب هوشمند 
با فناوری Ultra-wideband )UWB( توضیح 
داد که تراشه UWB به کاربر اجازه می دهد زمانی که 
گوشی هوشمند خود را مستقیماً جلوی در نگه می دارد، 

قفل باز شود.
 Find در صورت دزدیده شــدن گوشی هوشمند، کاربر می تواند قفل را از طریق وب سایت
My Device سامسونگ غیرفعال کند. این کلید دیجیتال را می توان در کیف سامسونگ 
)“Samsung Wallet”( ذخیره کرد و همچنین کاربر می تواند افرادی را که به تازگی وارد 

خانه شده و از آن خارج شده اند را مشاهده کند.
 UWB شایان ذکر است که تعدادی از گوشی های هوشمند موجود در حال حاضر با فناوری
 +Galaxy S۲۱ ،+Samsung Galaxy S۲۱ :کار می کنند، این گوشــی ها عبارتند از
 Ultra، Ultra، Galaxy Note۲۰ +Galaxy S۲۲ ،+Ultra، Galaxy S۲۲

.Galaxy Z Fold۴ و Galaxy Z Fold۳ ،Galaxy Z Fold۲
گوشی های اپل، مانند آیفون ۱۱ و گوگل، مانند پیکسل ۶ پرو، از فناوری UWB پشتیبانی 

می کنند.

اخبار کوتاه 

مدیر مخابرات منطقه کردســتان گفت: پنج هزار و ۷۳۰ میلیــارد ریال برای اجرای 
پروژه های فیبرنوری با هدف افزایش کیفیت سرویس های مخابراتی استان، سرمایه 

گذاری شد. 
آزاد حکمت اظهار داشــت: مخابرات منطقه در زمینه ارائه خدمات با کیفیت و نوین به مشتریان، توسعه 
فیبرنوری را در دستور کار خود قرار داده و در حال حاضر پنج هزار و ۵۶ کیلومتر فیبرنوری اجرا شده است که 

در این حوزه استان پیشرو محسوب می شود.
فیبر نوری رشته ای از تارهای بسیار نازک شیشه ای است که به منظور ارسال امواج نوری در مسافت های 
طولانی از آن استفاده می شود، افزایش پهنای باند برای ارسال سریعتر اطلاعات بر بستر امن و مطمئن و 

افزایش کیفیت خدمات و سرویس های مخابراتی از جمله مزایای فیبر نوری است.
مدیر مخابرات منطقه کردستان با بیان اینکه در حال حاضر چهار هزار و ۲۱۵ کیلومتر فیبرنوری در نقاط 
روستایی و ۸۴۱ کلیومتر در نقاط شهری و بین شهری اجرا شده است، گفت: برای اجرای پروژه کابل کشی 
فیبر نوری و تامین تجهیزات، سرمایه گذاری لازم در نقاط روستایی به منظور برقراری عدالت اجتماعی در 
ارائه خدمات مخابراتی انجام شده است.وی یادآور شد: از ابتدای سال جاری تاکنون ۹۵ کیلومتر فیبر نوری 
با سرمایه گذاری ۱۰۰ میلیارد ریال در نقاط روستایی استان اجرا شده است.وی با بیان اینکه از سیاست های 
مخابرات منطقه، گام نهادن در مسیر اقتصاد مقاومتی است، افزود: استفاده و بهره گیری از فناوری فیبرنوری 
راهکاری برای رفع محدودیت های موجود است و با حذف کابل های مسی شاهد ارتقا سطح کیفی خدمات 

مبتنی بر این فناوری هستیم.
حکمت ادامه داد: توسعه و عمران شهری، افزایش تقاضای اینترنت پرسرعت خانگی، ساخت و سازهای 
جدید در راستای سیاست های مسکن و شهرسازی و ضرورت توسعه زیرساخت های ارتباطی مورد نیاز جوامع 
شهری و روستایی نشان می دهد استفاده از بستر فیبرنوری و مزایای آن می تواند در برآورده کردن تقاضای 
مشتریان مخابراتی منطقه نقش بسزایی داشته باشد.مدیر مخابرات منطقه کردستان در ادامه گفت: ۶ هزار 
و ۵۵۳ مشترک در استان از مزایای تکنولوژی FTTH به عنوان آخرین خدمت مخابرات در بستر تلفن 

ثابت و دیتا بهره مند هستند.
وی اظهار داشت: توسعه شبکه تلفن ثابت بر بستر کابل نوری و اتصال مناطق جدید بر اساس شرایط و 

استاندارهای شرکت مخابرات به شبکه فیبر نوری تحت عنوان FTTH از استراتژی های منطقه است.
حکمت افزود: در حال حاضر بخش قابل توجه ای از نقاط مختلف استان مجهز به این تکنولوژی بر بستر 
فیبر نوری هستند که تحقق اهداف این شاخص در استان، بیانگر موفقیت مخابرات منطقه در این حوزه است.
وی با اشاره به اینکه تکنولوژی FTTH به عنوان آخرین خدمت مخابراتی در بستر تلفن ثابت و دیتا طی 
 FTTH چند ســال اخیر در سطح استان به مشتریان ارائه می شود، ادامه داد: مشتریان با بهره گیری از
می تواند در یک منزل مسکونی چندین خط تلفن داشته باشند.مدیرمخابرات منطقه کردستان در زمینه ارائه 
سرویس FTTH به مشتریان و متقاضیان واجد شرایط در سطح استان اضافه کرد: تلاش می شود در نقاط 
جدیدی که زیرساخت تلفن ثابت نصب و راه اندازی می شود طبق استراتژی های مدنظر شرکت مخابرات 
ایران، نسبت به ایجاد زیر ساخت FTTH اقدام شود. وی با اشاره هزینه های نگهداری و دایری های جدید 
خطوط تلفن ثابت و همچنین استقبال مردم از این محصول مخابراتی افزود: مخابرات منطقه به منظور تسریع 
در واگذاری امتیاز خطوط تلفن ثابت برنامه ریزی های کارشناسی شده را در نظر گرفته و نسبت به اجرای آنها 
اقدام کرده است.حکمت با بیان اینکه همکاری و تعامل مشتریان در پرداخت به موقع قبوض تلفن ثابت می 
تواند مخابرات را در رسیدن به اهداف و تحقق زود هنگام برنامه های تدوین شده کمک کند، گفت: کارکنان 
منطقه برای ارائه خدمات مبتنی بر تلفن ثابت و سرویس های وابسته به آن با بالاترین کیفیت به مشتریان، 

هیچ تلاشی را دریغ نمی ورزند.

 سرمایه گذاری مخابرات  کردستان 
برای  فیبرنوری

کار دو تیم مهم که توییتر برای رعایت 
مقررات رگولاتورها به آنها متکی بود، به 
یک باره و در پی اخراج دســته جمعی و 
استعفای کارکنان این شرکت متوقف شد 
و این پلتفرم شبکه اجتماعی را در معرض 
ریسک تحقیقات و جریمه های سنگین 

قرار داده است. 
استعفای گســترده در توییتر این نگرانی را ایجاد 

کرده که خروج کارکنان از این شرکت شبکه اجتماعی پس از خریداری شدن آن توسط ایلان ماسک، توانایی 
توییتر برای رعایت مقرراتی که برای حفاظت از اطلاعات کاربران منظور شده اند را تحلیل می برد.بلومبرگ به 
نقل از منابع آگاه نوشت: یک کمیته راهبری دیتا که بر پایبندی توییتر نظارت داشت و با تائید کمیسیون تجارت 

فدرال فعالیت می کرد، پس از اخراج دو عضو آن و استعفای سه عضو دیگر، دیگر وجود ندارد.
تحت توافق با کمیسیون تجارت فدرال، توییتر موافقت کرده است از اطلاعات شخصی کاربران بهتر حفاظت 
کند.این کمیته نوامبر سال ۲۰۲۱ تشکیل شد و بر اساس پستی که در توییتر منتشر شد، مسئول نظارت بر 
تصمیمات درباره نحوه جمع آوری، دسترسی و افشای اطلاعات کاربران بود. این کمیته همچنین به پایبندی 

داخلی به سیاست حریم خصوصی توییتر نظارت داشت.
در این بین، هیات مدیران که مسئول رسیدگی به پایبندی توییتر به مقررات عمومی حفاظت از دیتای اتحادیه 
اروپا بود، پس از این که دو عضو از سه عضو آن توسط ایلان ماسک اخراج شدند، دیگر فعالیت ندارد. این 
هیات وظیفه حساسی بر عهده داشت و کار تیم های محصول و هندسی توییتر را بازبینی می کرد تا مطمئن 
شــود مقررات پیچیده اروپا در زمینه انتقال و پردازش اطلاعات شهروندان اتحادیه اروپا را نقض نکرده اند. 
اعضای این هیات که دو نفر آنها در دوبلین مستقر هستند، جلسات ماهانه داشتند.در مقابل، ماسک تصمیمات 
مربوط به محصول جدید را به صورت موردی و بدون دخالت هیات مدیره می گیرد.رگولاتورها ممکن است 
به این نتیجه برسند که دفتر توییتر در ایرلند دیگر نظارت موثری بر دیتای شهروندان اتحادیه اروپا ندارد. اگر 
این اتفاق روی دهد، هر کدام از ۲۷ کشور عضو اتحادیه اروپا اجازه خواهند داشت تحقیقاتی را درباره توییتر 

گشوده و جریمه هایی را صادر کنند.
دفتر توییتر در دوبلین، دفتر مرکزی این شرکت در اتحادیه اروپا بوده و به عنوان کنترل کننده اطلاعات 

شهروندان اروپایی با هدف پایبندی مقررات عمومی حفاظت از دیتای اتحادیه اروپا تعیین شده است.
خروج ناگهانی کارکنان توییتر، این نگرانی را در میان کارکنان باقی مانده به وجود آورده که ممکن است 
مسئول نقض مقررات کمیسیون تجارت فدرال شناخته شوند. این مسئله باعث شد الکس اسپیرو، وکیل ماسک 
در یادداشتی به آنها اطمینان دهد اگر معلوم شود این شرکت فرمان کمیسیون را نقض کرده است، به زندان 
نخواهند افتاد.در مجموع، بیش از ۱۰۰ نفر که برای تیمهای امنیتی و حریم خصوصی کار می کردند، از زمانی 
که ایلان ماسک کنترل این شرکت را در اکتبر به دست گرفت، توییتر را ترک کرده اند. در نتیجه، شمار پرسنلی 

که مسئول حفاظت زیرساخت توییتر در برابر حملات سایبری و رخنه اطلاعاتی هستند، نصف شده است.
دیده بان حریم خصوصی اتحادیه اروپا دوشنبه گذشته اعلام کرد درباره توانایی توییتر برای رعایت قوانین 
اتحادیه اروپا نگرانی زیادی دارد. این دیده بان ایرلندی اعلام کرد پس از خروج کارکنان توییتر در هفته های 
اخیر که نگرانی ها نسبت به امنیت کاربران این پلتفرم را تشدید کرد، به صورت روزانه با دفتر توییتر در دوبلین 

در تماس بوده است.
به گفته منابع آگاه، ماه گذشته مدیر امنیت اطلاعات، مسئول ارشد حریم خصوصی و مسئول رعایت مقررات 
در توییتر، استعفا کردند. توییتر متعاقب این استعفاها، رناتو مونتیرو را به عنوان مدیر موقتی حفاظت از دیتا 
منصوب کرد. وی که در دوبلین مستقر است، سابق بر این به عنوان مشاور حفاظت از دیتای این شرکت برای 
منطقه آمریکای لاتین فعالیت می کرد. با این حال، مونتیرو از زمان انتصاب، حضور چندانی در تیمهای مهندسی 

محصول و توسعه در آمریکا نداشته است.
کمبود کارکنان به معنای آن است که توییتر، پرسنل کافی برای نظارت برای حفظ حدود ۴۰۰ استاندارد 
امنیت اطلاعات مختلف معروف به ISO ندارد. یکی از وظایف کارکنان مسئول حفظ این استانداردها این 

بوده که مطمئن شوند اطلاعات کاربران به درستی رمزنگاری شده و به شکل مطمئن، نگهداری می شوند.
رعایت این استانداردها دو بار در سال به صورت مستقل ارزیابی می شود تا رعایت الزامات تعیین شده توسط 
کمیسیون تجارت فدرال، بررسی شود.این کمیسیون اعلام کرده که تحولات در توییتر را با نگرانی عمیق 
دنبال می کند.قدرت دیده بان های دیتا در اروپا، پس از اجرایی شدن مقررات عمومی حفاظت از دیتای اتحادیه 
اروپا در ماه مه ســال ۲۰۱۸ افزایش یافت و اختیار صدور جریمه معادل چهار درصد از فروش سالانه یک 

شرکت را پیدا کردند.

 موج تفحص و جریمه 
در انتظار توییتر

محصولی خلاق فرآیند دسترسی به صفحات سایت های مختلف برای نابینایان را ساده تر 
و امکان خوانش متن آن صفحه را برای نابینایان فراهم کرد.

مدیر اجرایی شرکت دانش بنیان » پلی به سوی فردا«  گفت: سرویس فالو )دستیار اینترنتی مخصوص 
نابینایان( محصول و از اقداماتی اســت که این شــرکت توانسته است به وسیله آن به لیست شرکت های 
خلاق ملحق شود، این محصول به صورت کاملا خودکار متن اصلی یک صفحه وب را شناسایی و متون 
زائد آن مانند تبلیغات را حذف می کند.علیرضا قاسمی افزود: این محصول با کمک گرفتن از سرویس های 
speech recognition و text to speech و دکمه های بالا و پایین تلفن های هوشمند ، امکان 
ســوییچ بین صفحات مختلف ســایت را برقرار و این امکان را ایجاد می کرد که به متن اصلی آن صفحه 
دسترسی داشته باشیم.این محصول فرآیند دسترسی به صفحات سایت های مختلف را برای نابینایان ساده تر 
کرد و امکان خوانش متن آن صفحه را برای نابینایان داشت؛ همچنین محصول فعلی شرکت، سرویس 
دیجیتال »ساینج رایبرد« است که توانسته است تاییدیه دانش بنیان بگیرد.وی گفت : رایبرد راهکاری ابری 
 و ابزاری مقرون به صرفه برای مدیریت یکپارچه نمایشگر ها است که به سازمان ها و کسب و کار ها اجازه 
می دهد تا بتوانند به راحتی محتوای مورد نظر خود را بر هر تعداد نمایشگر و با هر فاصله مکانی نمایش دهند و 
در کمترین زمان آن را به روز رسانی کنند.نمایش محتوا روی نمایشگر ها برای اهداف متنوعی استفاده می شود 
که از جمله آن می توان به اطلاع رسانی به مراجعین و کارمندان، نمایش تبلیغات، تعامل بهتر، بهبود تجربه 
کاربری، برندسازی و ... اشاره کرد.مدیر اجرایی شرکت دانش بنیان » پلی به سوی فردا « افزود : با توجه به تاثیر 
مهم رسانه های پویای محیطی در اطلاع رسانی مناسب و جذب مخاطب، این محصول با ایجاد یک رسانه 
مکان محور یکپارچه علاوه بر کاهش هزینه های اطلاع رسانی، می تواند سرعت انتقال محتوا و اثر گذاری آن 
را افزایش دهد.وی گفت: در نرم افزار » رایبرد « ، شرایطی فراهم شده است تا با فعال کردن انواع ویجت های 
متنوع )نزدیک به ۵۰ مورد( و همچنین استفاده از داده ها و سرویس های جانبی به راحتی بتوان رسانه ای پویا 
و اثر بخش بر نمایشگر ها راه اندازی کرد. همچنین ارائه بستری مناسب برای ارائه محتوای تبلیغاتی و سازمانی 
به صورت یکپارچه و هوشمند با قابلیت برنامه ریزی و کنترل از راه دور از قابلیت های مهم رایبرد است.قاسمی 
با اشاره به اینکه از مهمترین مشتریان این سیستم می توان به فروشگاه های زنجیره ای، هلدینگ ها، بانک ها، 
بیمارستان ها و دانشگاه ها اشاره کرد، افزود: بر کسی پوشیده نیست که آینده شهر های هوشمند دنیا در دست 

تکنولوژی های نوین است و رسانه های هوشمند نقش مهمی را در این راستا ایفا می کنند.
مدیر اجرایی شرکت دانش بنیان » پلی به سوی فردا«  گفت :  شبکه های بهداشت و درمان می توانند از 
سیستم و زمان انتظار کنونی آن برای آگاهی رسانی به بیماران استفاده کنند و همچنین مراکز تجاری می توانند 
از این ابزار استفاده کنند تا اطلاعات فروشگاه ها را به خریداران نشان دهد؛ به طور مثال صفحه نمایش در 

فضای باز، می تواند نقشه های قابل جستجو برای مکان های پارکینگ را ارایه کند.
وی درباره اینکه برای رسیدن ایده به محصول یا خدمت قابل ارائه به بازار، چه مراحل و فرآیندی طی شده 
اســت، افزود : محصول رایبرد در حال حاضر به شــرکت های مختلفی در بازار ایران ارائه شده و در طی دو 
سال گذشته این تیم با کمک معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری توانسته است 
در رویداد های مختلف با نزدیک به ۴۰ شرکت از کشور های متفاوت، نشست داشته باشد و نتیجه این شد که 
محصول ما در برخی از این شرکت های بین المللی به صورت پایلوت موجود است؛ لذا با توجه به مزیت های 
قابل رقابت این محصول با بهترین نمونه های خارجی، تیم ما برنامه ویژه ای برای توسعه این محصول در 
بازار های بین المللی دارد.قاسمی گفت : در حال حاضر ۵ نفر در تیم ما به صورت مستقیم مشغول به فعالیت 
هستند.مدیر اجرایی شرکت دانش بنیان » پلی به سوی فردا«  با اشاره به نقش رسانه های هوشمند در آینده 
نوین، معتقد است، برای ایجاد فناوری های نوین و بهره مفید از عرصه دانش بنیان، رسانه های هوشمند نقش 

مهمی را ایفا می کنند.

 خوانش متون 
توسط نابینایان ساده شد 

ادامه از صفحه یک
چالش های پیش روی ساخت یک  میلیون واحد در کشور از 
همان روزهای اولیه طرح این موضوع، روشن و مشخص بود، 
چرا که منابع محدود در زمینه ساخت وســاز و بستر اقتصادی 
نامناسب کشور، تحقق چنین وعدهایی را با چالش های جدی 

روبه رو می کند.
 به نظر می رســد که وزارت راه و شهرسازی با بررسی هایی 
که انجام داده به این نتیجه رســیده اســت که امکان تحقق 
ساخت ۴ میلیون واحد مســکونی در مدتی که از عمر دولت 
باقی  مانده، بســیار کم است و برای اینکه تحقق این طرح به 
واقعیت نزدیک تر شود، شاهد نصف شدن وعده مسکن سازی 

در کشور شده ایم.

دربــاره تامین زمین و مصالح ســاختمانی مناســب برای 
ساخت وساز ، طبق گفته های وزیر راه و شهرسازی مشکلی از 
بابت تامین زمین مناسب برای ساخت وساز وجود ندارد و بخش 
زیادی از زمین موردنیاز برای اجرایی شدن این طرح شناسایی 
 شده است، همچنین درباره تامین منابع لازم، مصالح ساختمانی 
و نیروی انسانی ، کشور از توانایی های قابل قبولی در این زمینه 
برخوردار است که با مدیریت صحیح و برنامه ریزی دقیق برای 

ساخت وساز، آینده تولید در کشور امیدوارکننده خواهد شد.
کشــور در زمینه نیروی انسانی و مصالح ساختمانی مشکل 
خاصی ندارد،اما متاسفانه برای تحقق این هدف، برنامه ریزی 
دقیقی انجام نگرفته است و تصمیمات مدیریتی با هم هماهنگی 
ندارند که بخواهد کاری انجام شــود، به همین دلیل کمابیش 

هیچ یک از پروژه های دولتی برای ســاخت مسکن در کشور 
نتوانسته اند به شعارها و وعده های خود جامه عمل بپوشانند.

این عدم موفقیت ها در بهبود راندمان ساخت وساز در کشور، به 
این دلیل اســت که دولت نباید خودش کارفرما باشد، در این 
صورت راندمان ساخت وســاز آن طوری که باید دیده نشده و 
تحویل پروژه ها به طول می انجامد، همچنین وقتی دولت وعده 
ساخت ۴ میلیون مسکن را می دهد و نمی تواند به موقع عمل کند 
که تحقق سیاست ها را زمانبر می کند و به همین دلیل با جایگزین 

کردن متقاضیان جدید، انباشت تقاضا پدید می آید.
با زمانبر شــدن وعده های ساخت وســاز، قشر آسیب پذیر و 
کم درآمد جامعه که انتظار دارند در خانه ای که با پس انداز خود 
خریده اند، ساکن شوند، توان بازپرداخت اقساط تسهیلات واحد 

خود را نداشــته و ناچار به واگذاری امتیاز واحد خود به دیگری 
می شــوند. با این اتفاق، دولت از هدف خود که خانه دار کردن 
مردم است، دور شده و تعداد متقاضیان مسکن روزبه روز بیشتر 

می شود.
از طرفی، با نگاهی به گذشته متوجه می شویم که دولت در 
بحث برنامه ریزی و اجرا، کارفرمای خوبی نبوده است، در نتیجه 
ســاخت ۲ میلیون واحد مسکونی که نصف تعداد مسکن در 
وعده های انتخاباتی است، اگر با برنامه ریزی پیش نرود، ساخت 
همین مقدار واحد نیز با مشــکل روبه رو شــده و شاید باز هم 

تعدادش کاهش پیدا کند.
اگر ساخت مسکن ملی به نتیجه برسد و کشور موفق شود، 
این طرح را عملی کند، می تواند تا حد زیادی بر بازار مســکن 

تاثیرگذار باشد و بازار را به تعادل برساند،اما موضوع مهم این است 
که شــرایط اقتصادی کشور در وضعیت متزلزلی قرار دارد که 
باعث افزایش روزافزون قیمت ها شده است، همچنین با تاثیر 
منفی تورم بر ارزش پول ملی، حتی اگر مازاد عرضه بر تقاضا 
به وجود بیاید، باز هم شــاهد افزایش قیمت ها در بازار مسکن 
خواهیم بود، زیرا ارزش پــول کاهش پیدا کرده و خرید خانه 

روزبه روز سخت تر می شود.
انتظار می رود دولت راهکارهای موثری را برای خروج کشور از 
بن بست اقتصادی بکار ببرد و وزارت راه و شهرسازی با نظارت 
و برنامه ریزی دقیق به ساخت مسکن در کشور سرعت بخشد و 
قراردادهایی را با انبوه سازان و سازندگان منعقد کند تا بازار مسکن 

به سمت آرامش و ثبات، قدم بردارد.

بازار مسکن نیاز به آرامش دارد

محققان نوعی جدید از پلیمر را کشف 
کرده اند که فقط با یک بار استفاده باعث 

بهبود زخم های دیابتی می شود.
 Science(  به گزارش وبگاه ســاینِس دیِلی
Daily(، دانشــمندان ماده جدیدی را کشف 
کرده اند که می توان از آن برای بهبود زخم های 
دیابتی اســتفاده کرد و فقط با یک بار استفاده، 
امکان بهبود سریع تر زخم ها را فراهم کرد.محققان 
دانشگاه ناتینگهام در انگلیس، نوع جدیدی از پلیمر 
را کشف کرده اند که می تواند دستورالعمل هایی را 

برای سلول های ایمنی و غیرایمنی ارایه دهد تا به بهبود زخم های دیابتی مقاوم 
به درمان کمک کند.ترمیم زخم یک فرایند زیستی پیچیده است که شامل انواع 
مختلف سلول هایی است که با هم کار می کنند و نوعی سلول به نام فیبروبلاست 
نقش مهمی در تشــکیل بافت جدید برای بهبود دارد. دیابت ممکن است این 
فرایندها را در سلول ها مختل و بهبود زخم را کند و درمان آن را دشوار سازد و در 
نهایت به عفونت یا در موارد شدید قطع عضو منجر شود.کارشناسان دانشکده علوم 
زیستی و داروسازی، ۳۱۵ سطح پلیمری مختلف را آزمایش و ترکیب های شیمیایی 
مختلف هر یک را بررسی کردند تا توانستند نوعی پلیمر را شناسایی کنند که به 
طور فعال فیبروبلاست ها و سلول های ایمنی را به منظور بهبود زخم هدایت می کند. 
تیمی از دانشکده مهندسی، ذرات کوچکی را ساختند و این پلیمر را روی سطح 

آن ها قرار دادند. می توان این ذرات را به صورت 
مســتقیم روی زخم قرار داد.پلیمر یک ترکیب 
شیمیایی است که از مولکول هایی تشکیل شده 
است که در زنجیره های طولانی و تکرارشونده 
به هم متصل شــده اند. این ساختار به پلیمرها 
خواصی منحصربه فرد می دهد؛ در نتیجه می توان 
از آن ها در زمینه های مختلف استفاده کرد. این 
تیم با اســتفاده از میکروذرات پلیمری نشان داد 
که چگونه این ماده جدید، هنگامی که روی یک 
زخم در یک مدل حیوانی استفاده می شود، فعالیت 
فیبروبلاست ها را در یک دوره زمانی تا ۹۶ساعته سه برابر می کند و باعث بهبود 
بیش از ۸۰ درصد زخم ها می شود.می توان از این پلیمر جدید، به عنوان یک پوشش 
برای پانسمان های استاندارد استفاده کرد تا به درمانی سریع و مؤثر دست یافت. 
به گفته دانشمندان، مواد سطح پلیمر در برابر بیوفیلم باکتریایی مقاوم هستند و از 

عفونت حاصل از تغییر رفتار سلول های باکتریایی پیشگیری می کنند.
امیر قائم مقامی، از استادان دانشکده علوم زیستی دانشگاه ناتینگهام، می گوید: 
ایــن پژوهش گامی مهم در جهت طراحی یک درمان جدید، کم هزینه و مؤثر 
برای زخم های دیابتی است. نتایجی که ما دیدیم فقط با یک بار استفاده حاصل 
شــده است و برای بیمارانی که مجبورند درمانشان را تکرار کنند تا بهبود یابند، 

تحول آفرین خواهد بود.

شرکت فاکسکان انتظار دارد کارخانه 
ژنگژو در چین که بزرگترین کارخانه 
تولید آیفون در جهان است، از اواخر 
دسامبر تا اوایل ژانویه، تولید کامل را 

ازسربگیرد. 
کارخانه ژنگژو بــا محدودیت های کرونایی 
سخت گیرانه ای دست و پنجه نرم می کند که 
نارضایتی گسترده در میان کارکنان درباره شرایط 
کار و استراحت در این کارخانه ایجاد کرده است. 
تولید دستگاه های اپل در آستانه فصل کریسمس 

و ایام تعطیلات سال نوی چینی در پی قرنطینه شدن شماری از کارکنان این 
کارخانه برای مقابله با شــیوع ویروس کرونا و فرار شمار زیادی از آنها، مختل 
شــده است.رویترز ماه گذشته به نقل از یک منبع آگاه گزارش کرده بود در پی 
اعتراضات کارگران این کارخانه در نوامبر که به درگیری با پرسنل امنیتی منتهی 
شد، تولید دستگاه های اپل ممکن است ۳۰ درصد کاهش پیدا کند. اما فاکسکان 
که بزرگترین تولیدکننده قراردادی اپل است، به تاثیر این اختلال بر برنامه های 

تولید یا وضعیت مالی خود اشاره ای نکرده است.
به گفته تحلیلگران، فاکسکان تولیدکننده حدود ۷۰ درصد از آیفون هایی است 
که به بازار عرضه می شود و کارخانه ژنگژو، اکثر مدل های گران قیمت آیفون 

۱۴ پرو را تولید می کند.

یک منبع آگاه اظهار کــرد: ظرفیت تولید به 
تدریج و با استخدام کارکنان جدید، ازسرگرفته 
می شود. اگر روند استخدام ها بدون مشکلی پیش 
برود، حدود سه تا چهار هفته طول خواهد کشید 
تا تولید کامل از سرگرفته شود که تقریبا از اواخر 

دسامبر تا اوایل ژانویه می شود.
فاکســکان و دولت محلی به ســختی برای 
اســتخدام کارکنان جدید تلاش می کنند اما 
ابهامات زیادی به قوت خود باقی مانده اســت. 
بعضی از کارکنان ممکن است درباره کار کردن 
برای این شرکت پس از اعتراضات گسترده ماه گذشته در کارخانه ژنگژو که به 
خشونت کشید، واهمه داشته باشند. یک منبع دیگر به رویترز گفت: فاکسکان 
امیدوار است هر چه زودتر تولید کامل را از سر بگیرد اما نمی تواند زمان مشخصی 
را تعیین کند. وی با اشاره به اعتراضات اخیر و تسهیل محدودیت های کرونایی 
از ســوی دولت، اظهار کرد: وضعیت ثبات پیدا کرده است و دولت محلی برای 
ازسرگیری تولید فعالانه کمک می کند. بر اساس گزارش رویترز، شرکت تایوانی 
فاکسکان ماه گذشته گفته بود انتظار دارد درآمد سه ماهه چهارم کسب و کار 
محصولات الکترونیکی مصرف این شرکت که شامل تلفن های هوشمند است، 
در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته اندکی افت پیدا کند اما محصولات ابری و 

شبکه رشد قابل توجهی خواهند داشت.

 کشف ماده ای جدید 
که به بهبود سریع زخم  های دیابتی کمک می کند

 بازگشت بزرگترین کارخانه آیفون جهان
 به ظرفیت تولید کامل 


